
Protokól Nr LX/2010

z obrad LX Sesji Rady Gminy Ksawerów,

która odbyla sie w dniu 22 kwietnia 2010 r. w sali konferencyjnej.

Ad. l.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala o godz. 13:30 otworzyl LX Sesje Rady Gminy Ksawerów i

powital wszystkich obecnych. Nastepnie stwierdzil, iz zgodnie z lista obecnosci w sesji uczestniczy

15 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych uchwal.

Lista obecnosci radnych i soltysów stanowi zalacznik do niniejszego protokolu.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

- Wójt Gminy Ksawerów - Maria Kopczewska,

- Zastepca Wójta - Rafal Tustanowski,

- Skarbnik - Robert Zwierzynski,

- Soltysi Gminy Ksawerów,

- mieszkancy Gminy Ksawerów

Ad. 2.

Zastepca Przewodniczacego Piotr Kuznicki - wniósl o zniesienie z porzadku obrad zatwierdzenie

protokolu z LVIII Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 marca 2010 r.

W glosowaniu Rada Gminy Ksawerów - 10 glosami "za" , bez glosów przeciwnych,

wstrzymujacych - 4 zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie obrad LX Sesji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosków.

4. Interpelacje i zapytania radnych oraz zaproszonych gosci.

5. InfOlmacja Wójta.

6. Informacja Przewodniczacego Rady.

7. Podjecie uchwal:

7.1. w sprawie wyrazenia sprzeciwu wobec zamierzen PGE Elektrowni Belchatów

S.A. z siedziba w Belchatowie dotyczacych zatlaczania i skladowania w

strukturach podziemnych dwutlenku wegla na terenie gminy Ksawerów

7.2. w sprawie zmiany w statucie Gminy Ksawerów

7.3. w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu wspólfinansowanego z

Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego



Kapital Ludzki, Priorytet IX - Rozwój wyksztalcenia i kompetencji w regionach,

Dzialania 9.5. - Oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich "Z

muzyka isc przez zycie"

7.4. w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu wspólfinansowanego z Europejskiego

Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet

IX - Rozwój wyksztalcenia i kompetencji w regionach, Dzialania 9.5. - Oddolne

inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich "Czas na zmiany"

7.5. w sprawie zaciagniecia kredytu dlugoterminowego

7.6. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok

7.7. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu

8. Zatwierdzenie protokolu:

- z LVIII Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 marca 2010 r.

- z LIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 30 marca 2010 r.

9. Wolne wnioski i sprawy rózne.

10. Zamkniecie obrad LX Sesji Rady Gminy Ksawerów.

Ad.3.

Do Komisji Uchwal i Wniosków zaproponowano kandydatury radnej Barbary Wódki i radnej Marii

Wróbel, które wyrazily zgode. Za przyjeciem Komisji Uchwal i Wniosków w przedstawionym

skladzie glosowalo 15 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie bylo.

Ad.5.

Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy Ksawerów:

I Zarzadzenie Wóita

w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 20 lOr. - dwa zarzadzenia;

w sprawie powolania w Urzedzie Gminy Ksawerów Komisji Przetargowej do

przeprowadzenia postepowania w zakresie zamówienia publicznego pn.: "Budowa budynku

mieszkalnego wielorodzinnego w Ksawerowie";

w sprawie powolania Komisji Przetargowej do przeprowadzenia postepowania w zakresie

zamówienia publicznego pn.: "Swiadczenie uslug oswietlenia ulic w zakresie konserwacji instalacji

oswietlenia dróg na terenie Gminy Ksawerów";

II Waznieisze spotkania i narady

27 marca - pokaz Stolów Wielkanocnych zorganizowanych przez Kola Gospodyn Wiejskich

w Nowej Gadce;



30 marca - spotkania w Gimnazjum w Ksawerowie w sprawie organizowania Orkiestry

Detej w Gminie Ksawerów z mieszkancami;

31 marca - udzial w "Sniadaniu Wielkanocnym" zorganizowanym przez Srodowiskowy

Dom Samopomocy w Ksawerowie;

3 kwietnia - spotkanie ze Starosta i wladzami Zarzadu - p. Magdalena Werstak w sprawie

organizacji Dozynek Powiatowych w Gminie Ksawerów;

10 kwietnia - udzial we mszy swietej w Ksawerowie w zwiazku z tragicznym wypadkiem

polskiego samolotu pod Smolenskiem;

12 kwietnia - spotkanie w Urzedzie Gminy Ksawerów z radami soleckimi i Kolami

Gospodyn Wiejskich w sprawie korzystania z projektów unijnych oraz organizacji imprezy

integracyjnej organizowanej 30 maja w Ksawerowie;

16 kwietnia - uroczystosc z okazji 70 rocznicy Zbrodni Katynskiej zorgamzowana przez

mlodziez gimnazjalna w Kosciele w Ksawerowie;

19 kwietnia - spotkanie z zarzadami Wspólnot i dzialkowców z Widzewa oraz Dyrektor

Przedszkola w sprawie drogi dojazdowej do przedszkola gminnego. Gmina przedstawila dwie

wersje rozwiazania tego problemu; do dnia 30 kwietnia mamy otrzymac propozycje od

mieszkanców;

SPRAWOZDANIE z realizacji ..Programu wspólpracy Gminy Ksawerów z Organizacjami

Pozarzadowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa wart. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24

kwietnia 2003 r. o dzialalnosci {lozvtku {lublicznego i o wolontariacie na 2009 r."

Sprawozdanie z realizacji Programu wspólpracy Gminy Ksawerów z Organizacjami

Pozarzadowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa wart. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24

kwietnia 2003 r. o dzialalnosci pozytku publicznego i o wolontariacie na 2009 r." jest dokumentem

podsumowujacym wspólprace samorzadu z wyzej wspomnianymi podmiotami w 2009 roku na

zasadach okreslonych w ustawie z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dzialalnosci pozytku publicznego i o

wolontariacie (Dz. U. Nr 96, poz. 876 z pózno zm.).

Celem programu bylo wzmocnienie wspólpracy Gminy Ksawerów z organizacjami

pozarzadowymi. Wspólpraca polegala przede wszystkim na uczestnictwie orgamZaCjl

pozarzadowych w oglaszanych przez Urzad Gminy Ksawerów konkursach na realizacje zadan

publicznych.

W 2009 r. ogloszono 1 otwarty konkurs ofert, dofinansowano 3 organizacje, podpisano 3

umowy na kwote ogólna 18 050,00 zl.

Program roczny w 2009 roku byl realizowany i monitorowany w 6 obszarach.



Obszar I-W zakresie kultury fizycznej i sportu.

Celem ogólnym obszaru byla min.:

Organizacja szkolen, obozów szkoleniowych, pozalekcyjnych zajec sportowych, zawodów

sportowych dla dzieci i mlodziezy itp.

Na realizacje tego obszaru w budzecie gminy Ksawerów zostala zaplanowana kwota

25 000,00 zl.

Cel zostal zrealizowany poprzez wsparcie finansowe projektów realizowanych przez

organizacje pozarzadowe. W 2009 roku wplynely 3 oferty o przyznanie dotacji z budzetu gminy na

realizacje zadan z w/w zakresu.

Ogólem przyznano dotacje 3 organizacjom na kwote 18 050,00 zl.

Dotacje otrzymaly nastepujace organizacje:

• GKS Ksawerów - kwota dotacji - 6 000 zl. wykorzystano: 6 000 zl.

• UKS "START" - kwota dotacji - 5 500 zl. wykorzystano: 5500 zl.

• UKS "ATLAS" - kwota dotacji - 6 550 zl. wykorzystano: 6 550 zl

W ramach dofinansowania ofert zrealizowano nastepujace zadania min.:

~ IV Miedzygimnazjalny Turniej Tenisa Ziemnego

~ Turniej Pilki Noznej o "Puchar Wójta Gminy Ksawerów" na boisku otwartym

~ VIII Turniej Pilki Noznej Halowej z okazji Dnia Edukacji Narodowej

~ Swiateczny Ogólnopolski Turniej Pilki Noznej Halowej

~ Zajecia szkoleniowo- treningowe od 01.09.2009 r. do 15 grudnia 2009 r. 3 x w tygodniu

~ udzial w turnieju "Male Euro 2012".

~ Mistrzostwa szkoly w plywaniu

~ Miedzyszkolny Turniej Pilki Noznej Halowej pn. "Turniej Jesieni" itd.

Obszar 5 - W zakresie nauki. edukacii. oswiaty i wychowania:

Celem ogólnym obszaru byla min.:

Wspieranie organizacyjno - finansowe róznorodnych form wypoczynku ZImowego

letniego dzieci i mlodziezy z terenu Gminy Ksawerów.

Na realizacje tego obszaru w budzecie gminy zostala zaplanowana kwota 6300,00 zl.

Ze wzgledu na brak zainteresowania ze strony organizacji pozarzadowych, cel ni zostal

zrealizowany.



Obszar 6 - W zakresie pomocy spolecznej

Celem ogólnym obszaru bylo min.:

Wspomaganie dzialan zwiazanych z niesieniem pomocy osobom i rodzinom, które z róznych

przyczyn znalazly sie w trudnej zyciowej sytuacji, wspomaganie wszelakiego rodzaju akcji

charytatywnych na rzecz osób samotnych, najubozszych i niedostosowanych spolecznie, pomoc w

organizacji spotkan przedswiatecznych dla osób samotnych, naj ubozszych i niedostosowanych

spolecznie itd.

Dzieki wspólpracy Urzedu Gminy Ksawerów z organizacjami pozarzadowymi tj. KGW w

Woli Zaradzynskiej, KGW w Ksawerowie, OSP w Woli Zaradzynskiej udalo sie zrealizowac

projekt wspólfinansowany ze srodków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu

Spolecznego z Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet VII Promocja integracji

spolecznej, Dzialanie 7.3 pod nazwa "Wigilia - dzien radosci dla wszystkich" .

Organizacje pozarzadowe nie' wykazaly zainteresowania wspólpraca w zakresie

Obszaru 2 - kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i tradycji

Obszaru 3 - ekologii i ochrony dziedzictwa przyrodniczego

Obszaru 4 - ochrony i promocji zdrowia

W ramach realizacji w/w programu Gmina Ksawerów utrzymywala staly kontakt z

organizacjami pozarzadowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa wart. 3 ust. 3 w/w

ustawy funkcjonujacych na terenie powiatu. W ramach tej wspólpracy:

~ W dniu 17 lutego 2009 r. o godzinie 14:30 odbylo sie spotkanie w Urzedzie Gminy

Ksawerów na którym konsultowano projekt uchwaly w sprawie przyjecia "Programu

wspólpracy Gminy Ksawerów z Organizacjami Pozarzadowymi oraz innymi podmiotami, o

których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dzialalnosci pozytku

publicznego i o wolontariacie na 2009 r."

~ Informowalismy organizacje o oglaszanym konkursie

~ Informowalismy organizacje o mozliwosciach pozyskiwania srodków unijnych

~ W dniu 16 listopada 2009 r. o godzinie 11:00 w Urzedzie Gminy Ksawerów zorganizowano

spotkanie informacyjne dla Kól Gospodyn Wiejskich chcacych zarejestrowac sie w formie

stowarzyszen.



~ Organizacje korzystaly nieodplatnie z obiektów bedacych wlasnoscia gminy Ksawerów

~ Na stronie internetowej bip. Gminy Ksawerów funkcjonowala zakladka informacyjna dla

organizacji pozarzadowych dzialajacych na terenie gminy. Ponadto w aktualnosciach bip.

Urzedu Gminy Ksawerów i w Biuletynie Gminy Ksawerów publikowano informacje

dotyczace wspólpracy Urzedu Gminy Ksawerów z organizacjami pozarzadowymi

dzialajacymi na terenie Gminy Ksawerów oraz informacje dotyczace aktywnosci samych

organizacji pozarzadowych.

Referat Gospodarki Komunalnej

podpisano umowe na dostawe samochodu ratowniczo- gasniczego dla potrzeb OSP w Woli

Zaradzynskiej;

wyloniono wykonawce i podpisano umowe na wykonanie inwestycji pn.: "Budowa sieci

wod-kan w ul. Ogrodniczej w Ksawerowie - wartosc zadania 328 464,20 zl brutto - firma PPHU

WOD-KAN Wlodzimierz Florczak Bratoszewice;

wyloniono wykonawce i podpisano umowe na wykonanie inwestycji pn.: "Budowa sieci

wod-kan w ul. Wspólnej i Przeswit w Ksawerowie" - wartosc zadania 1 624 495,76 zl REBUD

Belchatów;

trwaja prace przy realizacji zadania pn.: "Przebudowa i rozbudowa istniejacego budynku

bylej przychodni lekarskiej na Gminny Dom Kultury z Biblioteka";

wyrównano równiarka nawierzchnie dróg gruntowych i szlakowych;

pracownicy gospodarczy ( sprzatanie przystanków tramwajowych, autobusowych, teren

parku, przy pojemnikach z selektywna zbiórka odpadów oraz teren gminy; trwaja prace zwiazane z

miejscowa naprawa dróg o nawierzchni wzmocnionej destruktem);

wykonano utwardzenie ul. Orkana ( mieszkancy przekazali na te prace 20 000 zl );

w dniu 26 kwietnia 2010 r. godz. 15:00 odbedzie sie spotkanie z mieszkancami ul. Wspólna,

Przeswit w sprawie budowy sieci wod-kan, natomiast o godz. 16:00 z mieszkancami ul.

Ogrodniczej;

przetargi nieruchomosci lokalowe wyznaczono na dzien 25-05-2010 r. godz. 10:00 w

siedzibie Urzedu Gminy Ksawerów;

pod koniec miesiaca kwietnia br planuje sie zlikwidowanie kolejnego ( po ul. Bocznej)

punktu selektywnej zbiórki odpadów, znajdujacego sie przy ul. Andromedy. Likwidacja punktów

zbiórek odpadów jest spowodowana naplywajacymi do Urzedu Gminy telefonicznymi oraz

pisemnymi zgloszeniami i prosbami o ich usuniecie. Zgloszenia dotycza zanieczyszczen terenu

jakie powoduje ustawienie wokól pojemników do segregacji - innych odpadów zmieszanych,



najczesciej rozrzucanych i rozwiewanych w najblizszej okolicy;

w dniu 01-04-2010 r. z Urzedu Marszalkowskiego w Lodzi otrzymalismy informacje, iz

zlozony wniosek o dofinansowanie projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki,

Priorytet IX, Rozwój wyksztalcenia i kompetencji w regionach, Dzialanie 9.5.0ddolne inicjatywy

edukacyjne na obszarach wiejskich. Tytul projektu: "Czas na zmiany". Projekt dotyczy organizacji

warsztatów komputerowych, teatralnych i racjonalnego odzywiania dla czlonkin Kól Gospodyn

Wiejskich oraz czlonków Rad Soleckich. Projekt do negocjacji. Wartosc projektu: 48 322 zl ;

Sprawozdanie z dzialalnosci Gminnei Jednostki Wod-Kan Ksawerów od dnia 24-03-2010 do dnia

21-04-2010 r.

eksploatacja Stacji Uzdatniania Wody w Nowej Gadce i w Ksawerowie, oraz SIeCI

wodociagowej i kanalizacyjnej przebiega bez wiekszych zaklócen. Niewielkie awarie urzadzen i

armatury zainstalowanej na sieci sa usuwane w ciagu 24 godzin;

wykonywanie wszystkich czynnosci wynikajacych ze Statutu Jednostki, Regulaminu

Organizacyjnego i Regulaminy Swiadczonych Uslug;

wydano warunki techniczne na 5 przylaczy wodociagowych i 5 warunków na przylacza

kanalizacyjne inwestorom indywidualnym (ul. Sucha, ul. Maly Skret);

wydano 2 zgody na wykonanie przylacza wodociagowego i kanalizacyjnego ( ul. Lesna, ul.

Ksawerowska od ul. Maly Skret);

wyczyszczono plywaki sterujace praca pomp na przepompowniach scieków w ul.

Sienkiewicza i ul. Wschodniej ;

odebrano 4 przylacza wodociagowe oraz 4 przylacza kanalizacyjne ( ul. Nowotki, ul.

Orzechowa, ul. Mila, ul. Maly Skret, ul. Roosevelta, ul. Ogrodników);

udrozniono odcinek sieci kanalizacji sanitarnej w ul. Pieknej;

Radny Arkadiusz Bielecki - zapytal ile organizacji pozarzadowych dziala na terenie Gminy

Ksawerów?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - Towarzystwo Rozwoju Ksawerowa, Dotyk Dobra, Kola

Gospodyn Wiejskich, OSP oraz kluby sportowe ( Gminny Klub Sportowy, Uczniowski Klub

Sportowy "Atlas", Uczniowski Klub Sportowy "Start")

Radna Maria Wróbel- zapytala czy spotkanie z mieszkancami ulic dnia 26-04-2010 r. odbedzie

sie w budynku Urzedu Gminy Ksawerów?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - zebranie z mieszkancami odbedzie sie na sali konferencyjnej

Urzedu Gminy.

Soltys Urszula Górczynska - zapytala kiedy beda podpisywane umowy na wywóz smieci?



Wójt Gminy Maria Kopczewska - kazdy indywidualnie jest zobowiazany podpisac umowe z

przedsiebiorca zajmujacym sie wywozem odpadów.

Radny Marian Kaleta - zapytal o zbiorniki pety.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - Gmina posiada dwa komplety petów. Zgloszenia o usunieciu

pojemników z ulicy Bocznej i ul. Andromedy byly prosbami mieszkanców.

Radny Zbigniew Pluta - wyrazil niezadowolenie jezeli chodzi o likwidacje pojemników.

Zaproponowal postawienie smietników.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - kazdy posiada obowiazek prowadzenia selektywnej zbiórki

odpadów, a tym samym zawarcie umowy. Zbiórka smieci wielkogabarytowych zostanie

zorganizowana ( wrzesien - pazdziernik ). Smieci na terenie Gminy Ksawerów pochodza z

Pabianic, Lodzi. Przedsiebiorcy dzialajacy na terenie Gminy Ksawerów powoduja zanieczyszczenie

terenu. Wszystko zalezy od kultury spoleczenstwa. Scieki czesto zostaja spuszczane do rowów

( niektórzy nagminnie to robia). Za takie zachowanie nakladane sa mandaty, z udzialem policji.

Stan sanitarny Gminy Ksawerów od momentu jej powstania - 1997 r. - znacznie sie poprawil.

Coraz wiecej podpisywanych jest umów, ograniczajac jednoczesnie liczbe nielegalnych, dzikich

wysypisk smieci, tj. byly na ul. Cegielnianej, Zeromskiego, Kosmowskiej.

Radna Helena Rusak - zaproponowala, aby postawic informacje, przy ul. Andromedy o

mozliwosci usuniecia pojemników, o ile porzadek nie bedzie utrzymywany. Radna zauwazyla, ze

znajduje sie tam smietnisko, wokól pojemników.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - na wniosek mieszkanców zostaja usuniete pojemniki. Sytuacja

taka miala miejsce na ul. Wschodniej ( sklep IWA ), ul. Boczna. Wplynal wniosek takze od

mieszkanców ul. Andromedy. Na dzien dzisiejszy gmina posiada dwa wolne komplety pojemników,

które moga zostac rozstawione na terenie gminy.

Radna Urszula Swiatkowska - zapytala czy istnieje termin wywozu pojemników? Na ul. Wolskiej

rozstawione sa takie pojemniki, które czesto sa zapelnione.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - jezeli pojemniki sa zapelnione nalezy poinformowac

pracownika Urzedu - p. Ulanska, która zawiadomi odpowiedniafirme, która oprózni pojemnik.

Radna Maria Wróbel - przyznala racje, rzeczywiscie pojemniki sa pelne. Czesto na Widzew

zostaja zwozone smieci. Interwencja u p. Ulanskiej przynosi natychmiastowy efekt - pojemniki

zostaja opróznione. Radna zapytala ile osób liczy grupa zajmujaca sie sprzataniem i

porzadkowaniem terenu Gminy Ksawerów?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - na terenie gminy mamy zatrudnionych czterech pracowników,

a tym dwóch przebywa na zwolnieniu. Nie udaje nam sie zatrudnic dodatkowego pracownika,

pomimo poszukiwan, nie zglosil sie chetny. Na chwile obecna nie ma chetnych na stanowisko

pracownika gospodarczego. Pracownicy gospodarczy oprócz sprzatania, naprawiaja drogi, kosza



rowy, bowiem nikt z mieszkanców nie chce tego robic. Sa to dosc duze koszty. Kazde zatrudnienie

dodatkowego pracownika zwieksza koszta finansowe. Gmina Ksawerów zlozyla wniosek o

pracownika gospodarczego. Oprócz osób z Urzedu Pracy, pracuja w Gminie Ksawerów takze osoby

skazane, które odrabiaja wyroki nalozone przez Sad.

Radna Maria Wróbel - zapytala czy Pani Wójt moglaby ujawnic kwote wynagrodzenia, jaka

otrzymuje pracownik gospodarczy? Radna zasugerowala, ze byc moze jest to za niska placa, skoro

zglosilo sie tak malo chetnych. Radna zaznaczyla, ze ich praca jest niezwykle potrzebna i ze

widoczny jest brak odpowiedniej liczby pracowników na terenie Gminy Ksawerów.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - wynagrodzenie w ramach robót publicznych jest to

wynagrodzenie 1 300 zl + 8 % premii + stazowe. Jezeli chodzi o naszych pracowników jest to

wynagrodzenie ok 1 800 zl brutto.

Ad. 6.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala:

otrzymalem zaproszenie od Rady Powiatu na Msze Swieta Zalobna w kosciele

Maksymiliana Kolbe w Pabianicach oraz Msze Swieta Zalobna w kosciele Matki Boskiej

Czestochowskiej w Ksawerowie;

otrzymalismy zaproszenie z Urzedu Miasta Pabianic, zwiazane z obchodami swieta

Konstytucji 3-go maja; rozpoczecie uroczystosci godz. 9:00 przed budynkiem Urzedu Miasta

Pabianic; zbiórka Radnych Gminy Ksawerów godz. 8:45 pod pomnikiem na placu przy kosciele

sW.Mateusza ;

dotyczy wniosku zlozonego na XXXXLI Sesji Rady Gminy Ksawerów - Wójt Gminy

informuje, ze pracownicy gospodarczy odnowili wiate przystankowa "Teklin" dla mieszkanców

korzystajacych z komunikacji tramwajowej;

przywrócenie ruchu dwukierunkowego na ul. Nowa i Ludowa, bedzie mozliwe po zmianie

kategorii drogi m 14 ul. Lódzkiej w Ksawerowie;

otrzymalismy odrzucenie wniosku dotyczacego wytyczenia przejscia dla pieszych ul. mjr

Hubala;

pismo zlozone przez mieszkanców Ksawerowa w sprawie zmiany nazwy ulic Nowotki i

H.Sawickiej na ulice Prezydenta Lecha Kaczynskiego i Prezydenta Ryszarda Kaczorowskiego ;

Przewodniczacy Rady odczytal tresc zlozonego pisma. ( pismo jest zalacznikiem do materialów z

LX Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 22 kwietnia 2010 r. ) ; Przewodniczacy Rady uznal za

najbardziej stosowne zorganizowanie spotkania z mieszkancami ul. Nowotki i H. Sawickiej, aby

poznac ich zdanie na ten temat;

pismo p. Barbary Schmidt, zamieszkala ul. Jana Pawla II 11, Ksawerów, dotyczace



'.

zamierzonej zmiany nazw ulic i nadanie jednej z ulic nazwe "Ofiar Katynia 1940 - 2010 r."

Przewodniczaca Stalych Komisji Helena Rusak - powiedziala, ze na Wspólnym Posiedzeniu

Komisji wszystkie projekty uchwal zostaly zaopiniowane pozytywnie.

Ad.7.1.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LX/428/l O Rady Gminy

Ksawerów w sprawie wyrazenia sprzeciwu wobec zamierzen PGE Elektrowni Belchatów S.A. z

siedziba w Belchatowie dotyczacych zatlaczania i skladowania w strukturach podziemnych

dwutlenku wegla na terenie gminy Ksawerów.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LX/428/l0 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

wyrazenia sprzeciwu wobec zamierzen PGE Elektrowni Belchatów S.A. z siedziba w

Belchatowie dotyczacych zatlaczania i skladowania w strukturach podziemnych dwutlenku

wegla na terenie gminy Ksawerów.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LX/428/l O Rady

Gminy Ksawerów z dnia 22 kwietnia 2010 r. w sprawie wyrazenia sprzeciwu wobec zamierzen

PGE Elektrowni Belchatów S.A. z siedziba w Belchatowie dotyczacych zatlaczania i

skladowania w strukturach podziemnych dwutlenku wegla na terenie gminy Ksawerów

glosowalo 13 radnych, wstrzymuj acych - 1, przeciw - l.

e Radna Barbara Wódka wstrzymala sie od glosu, radny Zbigniew Pluta glosowal przeciw podjeciu

uchwaly).

Ad.7.2.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LX/429/l O Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmiany w statucie Gminy Ksawerów.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LX/429/l0 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zmiany w statucie Gminy Ksawerów.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LX/429/l O Rady

Gminy Ksawerów z dnia 22 kwietnia 2010 r. w sprawie zmiany w statucie Gminy Ksawerów

glosowalo 14 radnych, glosów przeciw nie stwierdzono, wstrzymuj acych - 1.

e Radna Barbara Wódka wstrzymala sie od glosu).



Ad.7.3.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly m LX/430/1 O Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu wspólfinansowanego z Europejskiego

Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet IX - Rozwój

wyksztalcenia i kompetencji w regionach, Dzialania 9.5. - Oddolne inicjatywy edukacyjne na

obszarach wiej skich "Z muzyka isc przez zycie".

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly m LX/430/10 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zatwierdzenia do realizacji projektu wspólfinansowanego z Europejskiego Funduszu Spolecznego

w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet IX - Rozwój wyksztalcenia i

kompetencji w regionach, Dzialania 9.5. - Oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich

"Z muzyka isc przez zycie".

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze 'za podjeciem uchwaly Nr LX/43 0/1 O Rady

Gminy Ksawerów z dnia 22 kwietnia 2010 r. w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu

wspólfinansowanego z Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach Programu

Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet IX - Rozwój wyksztalcenia i kompetencji w regionach,

Dzialania 9.5. - Oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich "Z muzyka isc przez zycie"

- glosowalo 15 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad.7.4.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly m LX/431/1 O Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu wspólfinansowanego z Europejskiego

Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet IX - Rozwój

wyksztalcenia i kompetencji w regionach, Dzialania 9.5. - Oddolne inicjatywy edukacyjne na

obszarach wiejskich "Czas na zmiany".

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly m LX/431/10 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zatwierdzenia do realizacji projektu wspólfinansowanego z Europejskiego Funduszu Spolecznego

w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet IX - Rozwój wyksztalcenia i

kompetencji w regionach, Dzialania 9.5. - Oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich

"Czas na zmiany".

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LX/431/1 O Rady

Gminy Ksawerów z dnia 22 kwietnia 2010 r. w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu

wspólfinansowanego z Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego



Kapital Ludzki, Priorytet IX - Rozwój wyksztalcenia i kompetencji w regionach, Dzialania 9.5. 

Oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich "Czas na zmiany" - glosowalo 15 radnych,

glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad.7.5.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LX/432/10 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zaciagniecia kredytu dlugoterminowego.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LX/432/l O Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zaciagniecia kredytu dlugoterminowego.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LX/432/l O Rady

Gminy Ksawerów z dnia 22 kwietnia 2010 r. w sprawie zaciagniecia kredytu dlugoterminowego

glosowalo 12 radnych, glosów przeciw nie stwierdzono, wstrzymujacych - 3.

e Radna Maria Wróbel, radna Barbara Wódka i radny Marian Kaleta wstrzymali sie od glosu).

Ad.7.6.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LX/433/10 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LX/433/l O Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LX/433/l O Rady

Gminy Ksawerów z dnia 22 kwietnia 2010 r. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na

2010 rok glosowalo 15 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad.7.7.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LX/434/10 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LX/434/l O Rady Gminy Ksawerów w sprawie

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LX/434/l O Rady

Gminy Ksawerów z dnia 22 kwietnia 2010 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi

Pabianickiemu glosowalo 14 radnych, wstrzymujacych - 1, przeciw nie stwierdzono.

e Radny Marian Kaleta wstrzymal sie od glosu).



Ad. 8

Radny Piotr Kuznicki - powiedzial, ze ma uwagi i zastrzezenia do protokolu LVIII Sesji Rady

Gminy Ksawerów z dnia 11 marca 2010 r. i poprosil o uzupelnienie protokolu.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - powiedziala, ze tydzien przed sesja sporzadzony protokól jest

dostepny do wgladu w Biurze Rady.

Radny Zbigniew Pluta - postawil wniosek, aby Komisja Rewizyjna sprawdzila zgodnosc nagran z

trescia protokolu od listopada 2009 r. do dnia dzisiejszego, ze wzgledu na brak pewnych

fragmentów wypowiedzi osób, bioracych udzial w posiedzeniu. Radny zaznaczyl, ze odsluchal

nagranie z dwóch sesji i brakuje pewnych kwestii, np. "Pan Przewodniczacy kaze sie leczyc Panu

radnemu" - jest to istotne. Zmiany nie zostaly naniesione, a protokól przyjety wiekszoscia glosów.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - istnieje kilka metod pisania protokolu. Protokól zostaje

sporzadzony skrótowo, badz odzwierciedlenie "slowo w slowo". Protokoly sporzadzane przez

pracownika Biura Rady Gminy Ksawerów sa protokolem skrótowym, majacym na celu ukazanie

zarysu wypowiedzi, mysl przewodnia. Protokól sporzadzany w Urzedzie Marszalkowym polega na

zapisie hasla oraz podejmowanej uchwaly.

Radny Piotr Kuznicki - powiedzial, ze piszac protokól "slowo w slowo" czy opisowo- tresc

protokolu nie moze odbiegac od tresci nagrania, dlatego prosi o zdjecie protokolu z porzadku obrad

i o uzupelnienie wypowiedzi.

Radny Zbigniew Pluta - zaproponowal, aby do materialów na sesje dolaczac sprawozdanie z sesji.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - powiedziala, ze zostalo zaproponowane radnym przesylanie

materialów na sesje w drodze elektronicznej. Jedynie radny Bielecki i radna Ziólkowska wyrazili

taka wole. Takie wyjscie z sytuacji nie naklada dodatkowo kosztów finansowych na gmine.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala powiedzial, ze w zwiazku z uwagami do protokolu LVIII

Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 11 marca 2010 r. - zostanie on poddany do zatwierdzenia na

nastepnej Sesji Rady Gminy Ksawerów.

Za zdjeciem z porzadku obrad zatwierdzenia protokolu z LVIII Sesji Rady Gminy Ksawerów z

glosowalo 15 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala zapytal czy sa uwagi do protokolu z LIX Nadzwyczajnej

Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 30 marca 2010 r.?

Wobec braku pytan do tresci protokolu Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala postawil wniosek o

zatwierdzenie protokolu.

Za zatwierdzeniem tresci protokolu z LIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 30

marca 2010 r. - glosowalo 15 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.



Ad. 9.

Pan - w imieniu mieszkanców ulicy Granicznej zapytal kiedy zostanie

ogloszony przetarg? Mieszkancy sa zainteresowani siecia wodno- kanalizacyjna. Na dzien

dzisiejszy wyleciala ona z planu. Inwestycja miala byc skonczona w 2009 r. Plany te zostaly

podpisane przez Przewodniczacego Rady. Na te inwestycje mialy zostac w tamtym roku wydane

srodki finansowe 4 mln zl. Inwestycja ta jest nie ruszona jezeli chodzi o ul. Graniczna. Mieszkancy

chcieliby uzyskac informacje kiedy ruszy ta inwestycja?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - Spotkanie z mieszkancami ul. Granicznej zostalo

zorganizowane, na którym przedstawiona zostala Panstwu sytuacja. Pieniadze, które przeznaczone

zostaly na inwestycje nie dotyczyly tylko ul. Granicznej, ale takze obejmuje inne ulice.

Uzyskalismy na to zadanie 2 mln zl ze srodków UE. Umowa zostala podpisana w grudniu 2009 r.

Nikt nie zdjal ulicy Granicznej z planu. Ulica Graniczna jest czescia skladowa duzego zadania. Po

zakonczeniu prac na ul. Maly Skret, rozpocznie sie inwestycja ul. Granicznej. Zostanie ogloszony

przetarg na ta inwestycje. Przesuniecia w czasie wynikaja z opóznienia wykonawcy. Ulica

Graniczna jest w planie i zostanie realizowana po wyjsciu wykonawcy z Malego Skretu.

Pan -czy mozemy uslyszec jakas konkretna date?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - nie moge podac zadnej daty, gdyz wykonawca na Malym

Skrecie nie zglosil mi odbioru robót. Jak tylko zostanie zgloszony odbiór przez wykonawce,

Panstwo zostana powiadomieni, a nastepnie odbedzie sie spotkanie z mieszkancami ul. Granicznej.

Pan - czyli nie mozemy nawet otrzymac potwierdzenia, ze w roku 2010

zostanie zrobiona ul. Graniczna?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - do dnia 31 grudnia 2010 r. zgodnie z budzetem, moge

zapewnic, iz ul. Graniczna zostanie zrealizowana. Co do konkretnej daty nie jestem w stanie

okreslic, ze wzgledu, iz nie ma ogloszonego odbioru Malego Skretu, a takze nie wiadomo czy nie

zostana zgloszone protesty podczas ogloszenia przetargu oraz czy nie bedziemy musieli oglaszac

kolejnego przetargu, gdyz nie zglosi sie zaden wykonawca. Inwestycja na pewno nie zostanie

zniesiona z budzetu na 2010 r.

Pani - zapytala o plany, które zostaly przez mieszkanców zrobione 4 lata temu?

Czy one beda uaktualizowane?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - dokumentacja jest nadal aktualna.

Pan - na wszystkich planach jest waznosc 2 lata.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - pozwolenie i decyzja na budowe jest wazna, a nie data na

planie. Pozwolenie jest nadal wazne.

Kierownik Referatu Komunalnego Marek Rzepkowski - od momentu rozpoczecia ulicy ta data

podlaczenia sie wydluza. Inwestycja na budowe wodno -kanalizacyjna zalicza sie do wydania



pozwolenia na budowe Wspólna- Przeswit- Graniczna- Maly Skret. Plany te przedluzaja sie, az do

momentu ostatniej inwestycji. Wszystkie te dokumentacje sa wazne.

Mieszkanka ulicy Granicznej - jaki jest termin zakonczenia inwestycji Wspólna, Przeswit?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - lipiec 2010 r. Po odbiorze Malego Skretu zostanie ogloszony

przetarg ul. Granicznej! Ulica Wspólna i Przeswit nie maj a nic wspólnego z ulica Graniczna.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - zapytal czy ktos ma jeszcze jakies uwagi?

Pani - powiedziala, ze na ostatniej sesji zostala "wezwana do tablicy", ze

posadzilam Pana o zabranie pieniedzy mieszkancom prominentnym z naszego terenu, tzn. ul.

Zachodniej od Szerokiej, ul. Wspólnej, ul. Przeswit, ul. Maly Skret i ul. Granicznej. Chcialbym

uslyszec dlaczego zostalo powiedziane, ze posadzilam Pana o kradziez pieniedzy?

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - a nie powiedziala Pani tak?

Pani - nie. Powiedzialam, ze sasiadka ( która musiala juz wyjsc ze spotkania)

powiedziala, ze teraz tak robi sie z woda i kanalizacja, jak kiedys z gazociagiem, tzn ze zostaly

zlozone pieniadze, zrobiony zostal srodek, a nas pozostawilo sie samych. Oczywiscie my tutaj

pieniedzy nie dawalismy. Pan powiedzial, ze dzieki Panu Urzad Gminy nie zabral rur. Ja

powiedzialam Panu na to, ze jest to nie prawda. Pana zasluga i chwala Panu za to ile Pan zrobil, ale

Pan zrobil na wlasnym terenie, a nie walczyl Pan o gazociag na naszym terenie. Kazdy zabieral rury

na swój teren, aby jak najmniej zabraklo, a pózniej brakowalo pieniedzy na wykonawce. Za

wykonawców placil Urzad Gminy. Taka jest prawda Panie Przewodniczacy.

Radna Anna Szczesniak- Rydz - na terenie Ksawerowa funkcjonowal Komitet, w sklad którego

wchodzili ci mieszkancy, na których ulicach prowadzone byly inwestycje. Ja i mój tato bylismy w

komitecie wodno- kanalizacyjnym Kolonii Wola Zaradzynska. Komitety nie byly polaczone nigdy z

czescia finansowa. Precyzyjnie starajmy sie okreslac tereny Wola Zaradzynska i Kolonia Wola

Zaradzynska.

Wiceprzewodniczacy Piotr Kuznicki - powiedzial, ze nie chodzi juz o powstale komitety, a o cala

te sytuacje, gdyz powiedziano, ze moja mama zarzuca Panu Przewodniczacemu kradziez pieniedzy.

W calej tej sytuacji chodzi o to, aby nie mówic rzeczy niestworzonych. Pewne zasady i reguly

obowiazuja. Nie wycofujmy sie z tego co zostalo juz przez nas wypowiedziane.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - nie bede dyskutowal na temat tego co wydarzylo sie 20

lat temu. Przewodniczacy Rady zapytal Pania ~czy zna

Pani j a - me znam.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - trudno, ze zapomina Pani o niektórych sprawach.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - Czy Pani nie powiedziala na spotkaniu, ze tylko elita

zrobila sobie gazociag?

Pani j l - nie powiedzialam tak.



Wiceprzewodniczacy Piotr Kuznicki - powiedzial, ze jedni maja odwage sie przyznac, a inni nie.

Powiedzial, ze Przewodniczacy Rady nazwal mieszkanców, przybylych na spotkanie "holota".

Wiceprzewodniczacy przeprosil mieszkanców, ze takie slowa zostaly w ich kierunku

wypowiedziane.

Pan - czy my jestesmy dla Pana "holota"?

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - kiedy tak powiedzialem?

Pan j i - czy Pan uzyl takiego okreslenia w stosunku do nas?

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - takiego slowa nie uzylem.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala poinformowal radnych, iz dnia 26 kwietnia 2010 r. godz.

14:00 odbedzie sie LXI Nadzwyczajna Absolutoryjna Sesja Rady Gminy Ksawerów.

Radny Zbigniew Pluta - zapytal co z wnioskami z sesji? Wniosek dotyczyl sprawdzenia przez

Komisje Rewizyjna zgodnosci tresci protokolów z nagraniem.

Radny Marian Kaleta - zapytal czy radni moga analizowac protokoly juz zatwierdzone?

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala postawil wniosek o przeglosowanie wniosku. Za

przyjeciem wniosku glosowalo 5 radnych, glosów wstrzymujacych nie zanotowano, glosów

przeciw - 8. Wniosek zostal odrzucony.

Za zatwierdzeniem wniosku glosowali: radna Barbara Wódka, radna Maria Wróbel, radny Zbigniew

Pluta, radny Piotr Kuznicki, radny Arkadiusz Bielecki.

Komisja Uchwal i Wniosków na LX Sesji Rady Gminy Ksawerów w dniu 22 kwietnia 2010 r.

w sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów nie zanotowala zadnego wniosku.

Ad. 10

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala o godz. 15:00 zamknal obrady LX Sesji Rady Gminy

Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

SEKRETARKA

C~~~
Marta Ziólkowska

Obradom LX Sesji Rady

Gminy Ksawerów

przewodniczyl

1. Lista obecnosci.

2. Lista soltysów.

3. Projekty uchwal na LX Sesje Rady Gminy Ksawerów. 11
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